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Sundhedsudvalget

Til:

Dato:

Ministeren for sundhed og forebyggelse

12. november 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 136

Valget af vaccine mod influenza H1N1 viser, at udfasningen af kviksølv i 

vacciner, i dette tilfælde, ikke bliver overholdt. Hvordan mener ministeren, at 

det kan sikres, at udfasningen af kviksølv bliver overholdt fremadrettet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jonas Dahl (SF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfjoda@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Preben Rudiengaard

formand
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